
ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА
восьмого скликання

ПРОТОКОЛ
засідання постійної комісії з питань 

паливно-енергетичного комплексу та використання надр 

11 грудня 2024 року м. Полтава № 10

Головуючий: Олексенко Олександр Сергійович – голова постійної комісії 
обласної ради з питань паливно-енергетичного комплексу та використання надр.

Присутні члени постійної комісії: Стасовський Василь Іванович – секретар 
постійної комісії (у режимі відеоконференції), Смотрицька Людмила 
Олександрівна – член постійної комісії. 

Відсутні члени постійної комісії: Савченко Сергій Петрович, Стройний Руслан 
Вікторович – члени постійної комісії.

Склад постійної комісії – 5 осіб. Присутні – 3 особи.

Засідання постійної комісії обласної ради з питань паливно-енергетичного 
комплексу та використання надр відбулося із застосуванням режиму 
відеоконференції.

Запрошені та присутні:

Заставський
Юрій Григорович

виконувач обов’язків генерального директора 
комунального підприємства Полтавської обласної 
ради «Полтававодоканал»

Кропивка
Павло Анатолійович

директор Департаменту фінансів Полтавської 
обласної військової адміністрації

Мартиненко Юлія 
Анатоліївна

заступник начальника управління житлово-
комунального господарства та енергетики – начальник 
відділу експлуатації систем життєзабезпечення, 
житлового фонду та благоустрою Департаменту 
будівництва, містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики 
Полтавської обласної військової адміністрації
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Мізік Олег 
Володимирович

виконувач обов’язків генерального директора 
Полтавського обласного комунального виробничого 
підприємства теплового господарства 
«Полтаватеплоенерго»

Метельська
Лариса Євгенівна

начальник відділу юридичного забезпечення 
виконавчого апарату обласної ради

Приймак
Дмитро Васильович

директор обласного комунального виробничого 
підприємства теплового господарства 
«Лубнитеплоенерго»

Руроєва
Лілія Олександрівна

заступник голови Полтавської обласної ради

Синявська
Тамара Григорівна

заступник керівника апарату – керуючий справами 
виконавчого апарату обласної ради

Таранова
Тетяна Анатоліївна

начальник відділу з питань земельних відносин та 
надрокористування виконавчого апарату обласної 
ради

Представники засобів масової інформації

Олексенко О.С., голова постійної комісії, повідомив, що відповідно до змін 
в Законі України «Про місцеве самоврядування в Україні», які набрали чинність 
14.08.2024, ведеться відеозапис засідання постійної комісії та звернувся з 
проханням дотримуватися заходів безпеки та попередження витоку інформації 
під час проведення засідання постійної комісії.

Олексенко О.С., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з порядком 
денним засідання постійної комісії.

Порядок денний:

1. Про стан надходження та використання коштів цільового фонду 
Полтавської обласної ради.

2. Про стан надходжень рентної плати за користування надрами для 
видобування нафти, природного газу та газового конденсату до місцевих 
бюджетів Полтавської області.

3. Про стан проходження опалювального сезону 2024 – 2025 років та вжиття 
необхідних заходів для безперебійного тепло- та водопостачання.

4. Про заходи, вжиті комунальними підприємствами водо-, теплопостачання 
щодо енергозбереження та захисту критично важливих об’єктів 
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життєзабезпечення на території Полтавської області у разі блекауту, припинення 
газопостачання або пошкодження таких об’єктів.

5. Про фінансово-господарський стан Полтавського обласного комунального 
виробничого підприємства теплового господарства «Полтаватеплоенерго».

6. Про фінансово-господарський стан обласного комунального виробничого 
підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго».

7. Про фінансово-господарський стан комунального підприємства 
Полтавської обласної ради «Полтававодоканал».

8. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань паливно-
енергетичного комплексу та використання надр на 2025 рік.

9. Різне.

Олексенко О.С., голова постійної комісії, поставив на голосування 
запропонований порядок денний засідання постійної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Олексенко О.С. за Стасовський В.І. за
Савченко С.П. відсутній Стройний Р.В. відсутній
Смотрицька Л.О. за

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії.

Олексенко О.С., голова постійної комісії, запропонував затвердити 
регламент роботи постійної комісії: 

− для виступів – до 5 хв.; 
− для пропозицій – до 3 хв.; 
− в обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Олексенко О.С. за Стасовський В.І. за
Савченко С.П. відсутній Стройний Р.В. відсутній
Смотрицька Л.О. за

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи постійної комісії.

Перед початком розгляду питань порядку денного Олексенко О.С., голова 
постійної комісії, повідомив, що відповідно до статті 59-1 Закону України «Про 
місцеве самоврядування в Україні» та Рекомендацій з питань запобігання та 
врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності 
у присутніх на засіданні постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту 
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інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його 
шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час 
засідання.

Розгляд питань порядку денного.

1. СЛУХАЛИ: Про стан надходження та використання коштів цільового фонду 
Полтавської обласної ради.

Кропивка П.А., директор Департаменту фінансів Полтавської обласної 
військової адміністрації, повідомив наступне:

˗ на початок 2024 року залишок коштів цільового фонду Полтавської 
обласної ради складав 14 036 138,48 грн;

˗ за 2024 рік надійшли кошти у сумі 1 780 880,00 грн;
˗ у 2024 році розподілено та профінансовано кошти у сумі – 627 497,00 грн;
˗ залишок коштів станом на 01.12.2024 року становить 15 189 521,48 грн.
Відповів на запитання Олексенка О.С.

Таранова Т.А., начальник відділу з питань земельних відносин та 
надрокористування виконавчого апарату обласної ради, повідомила наступне:

- за угодами про залучення та використання коштів на розвиток соціальної 
та інженерно-транспортної інфраструктури населених пунктів Полтавської 
області (далі – Угоди) з ТОВ «Арабський Енергетичний Альянс ЮЕЙ», 
ТОВ «АРКОНА ГАЗ-ЕНЕРГІЯ», ТОВ «ВЕСТ-ГАЗ-ПЛЮС» 20 % залучених 
коштів підлягає перерахуванню до бюджетів сільських, селищних, міських рад 
за місцем розташування відповідної ділянки надр;

- із вказаної суми за умовами Угод перераховано до бюджетів сільських, 
селищних, міських рад кошти у сумі – 627 497,00 грн, що в розрізі сільських, 
селищних, міських рад складає:

1) по Миргородському району:
˗ Заводській міській раді – 103 468,0 грн;
˗ Лохвицькій міській раді – 64 686,0 грн;
˗ Петрівсько-Роменській сільській раді – 103 468,0 грн;
˗ Сенчанській сільській раді – 271 798,0 грн;
˗ Сергіївській сільській раді – 68 976,0 грн;

2) по Лубенському району - Чорнухинській селищній раді – 15 101,0 грн;
- станом на 01.12.2024 умови Угод у 2024 виконали ТОВ «АРКОНА ГАЗ 

ЕНЕРГІЯ», ТОВ «Арабський Енергетичний Альянс ЮЕЙ» та ТОВ «Українська 
бурова компанія», ТОВ «ВЕСТ-ГАЗ-ПЛЮС»;

- не виконало умови Угоди ТОВ «Гео Інвест Груп» – 1 834 240,00 грн, яке 
на даний час припинило свою діяльність як юридична особа. Тому є необхідність 
звернутись до Державної служби геології та надр України щодо уточнення 
підстав та дати анулювання спеціального дозволу на користування надрами ТОВ 
«Гео Інвест Груп»;
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- відповідно до проведеної роботи щодо стягнення заборгованості (загальна 

сума 10 963 840,00 грн) з підприємств нафтогазового комплексу за минулі 
періоди (ТОВ «ГЕО ВЕРТИКАЛЬ», ТОВ «НАДРА ВЕСТ ГРУП», ТОВ 
«ЮНОЛІТ ОЙЛ», ТОВ «ПРОФІ НАФТ», ТОВ «Полтаванафтогазрозвідка», ТОВ 
«ГЕО ІНВЕСТ ГРУП», ТОВ «ГЕО КОННЕКТ») за результатами розгляду 
судових справ відкрито виконавчі провадження.

Олексенко О.С., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної 
комісії з проєктом рекомендацій, запропонував визначитися та проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Олексенко О.С. за Стасовський В.І. за
Савченко С.П. відсутній Стройний Р.В. відсутній
Смотрицька Л.О. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію директора Департаменту фінансів Полтавської обласної 

військової адміністрації Кропивки П.А. та начальника відділу з питань 
земельних відносин та надрокористування виконавчого апарату обласної ради 
Таранової Т.А. взяти до відома.

2. Рекомендувати виконавчому апарату обласної ради звернутись до 
Державної служби геології та надр України щодо уточнення підстав та дати 
анулювання спеціального дозволу на користування надрами ТОВ «Гео Інвест 
Груп».

2. СЛУХАЛИ: Про стан надходжень рентної плати за користування надрами для 
видобування нафти, природного газу та газового конденсату до місцевих 
бюджетів Полтавської області.

Кропивка П.А., директор Департаменту фінансів Полтавської обласної 
військової адміністрації, повідомив наступне:

˗ наразі до місцевих бюджетів області (обласного та бюджетів 
36 територіальних громад) надходить рентна плата за користування надрами для 
видобування нафти, природного газу та газового конденсату;

˗ у 2024 році надійшли відповідні кошти у сумі 570,5 млн грн, що менше 
запланованих на 174,9 млн грн або на 23,5%;

˗ порівняно з січнем – вереснем 2023 року надходження рентної плати 
зменшилися на 363,2 млн грн або на 38,9 %;

˗ основним джерелом зазначених надходжень рентної плати за 
користування надрами є рентна плата за видобування природного газу, питома 
вага якої становить 79,8 % (фактичні надходження 455,5 млн грн, що менше на 
388,3 млн грн або на 46,0 %, ніж за відповідний період 2023 року);
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˗ основною причиною зменшення надходжень рентної плати за 

користування надрами для видобування природного газу є застосування нижчих 
ставок податку.

Відповів на запитання Олексенка О.С.

Олексенко О.С., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної 
комісії з проєктом рекомендацій, запропонував визначитися та проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Олексенко О.С. за Стасовський В.І. за
Савченко С.П. відсутній Стройний Р.В. відсутній
Смотрицька Л.О. за

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту фінансів Полтавської 
обласної військової адміністрації Кропивки П.А. взяти до відома. 

3. СЛУХАЛИ: Про стан проходження опалювального сезону 2024 – 2025 років 
та вжиття необхідних заходів для безперебійного тепло- та водопостачання.

Мартиненко Ю.А., заступник начальника управління житлово-
комунального господарства та енергетики – начальник відділу експлуатації 
систем життєзабезпечення, житлового фонду та благоустрою Департаменту 
будівництва, містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства 
та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації, проінформувала 
присутніх про стан готовності об’єктів комунальної теплоенергетики, 
водопровідно-каналізаційного господарства Полтавської області до роботи в 
осінньо-зимовий період, проходження опалювального сезону 2024 – 2025 років, 
у тому числі реалізацію запланованих заходів з енергоефективності та 
енергозбереження (інформація додається до матеріалів засідання).

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора Полтавського 
обласного комунального виробничого підприємства теплового господарства 
«Полтаватеплоенерго», повідомив про стан проходження опалювального 
періоду 2024 – 2025 років та заходи вжиті підприємством для безперебійного 
забезпечення споживачів теплом (інформація додається до матеріалів засідання).

Відповів на запитання Олексенка О.С.

Приймак Д.В., директор обласного комунального виробничого 
підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго», повідомив про стан 
проходження опалювального періоду 2024 – 2025 років та заходи вжиті 
підприємством для безперебійного забезпечення споживачів теплом (інформація 
додається до матеріалів засідання).

Відповів на запитання Олексенка О.С.
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Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора 

комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал», 
повідомив про заходи вжиті підприємством для безперебійного водопостачання 
та водовідведення (інформація додається до матеріалів засідання).

Відповів на запитання Олексенка О.С.

Олексенко О.С., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної 
комісії з проєктом рекомендацій, запропонував визначитися та проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Олексенко О.С. за Стасовський В.І. за
Савченко С.П. відсутній Стройний Р.В. відсутній
Смотрицька Л.О. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію заступника начальника управління житлово-комунального 

господарства та енергетики – начальника відділу експлуатації систем 
життєзабезпечення, житлового фонду та благоустрою Департаменту 
будівництва, містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства 
та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації Мартиненко Ю.А., 
виконувача обов’язків генерального директора Полтавського обласного 
комунального виробничого підприємства теплового господарства 
«Полтаватеплоенерго» Мізіка О.В., директора обласного комунального 
виробничого підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго» 
Приймака Д.В., виконувача обов’язків генерального директора комунального 
підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. 
взяти до відома.

2. Рекомендувати керівникам Полтавського обласного комунального 
виробничого підприємства теплового господарства «Полтаватеплоенерго», 
обласного комунального виробничого підприємства теплового господарства 
«Лубнитеплоенерго», комунального підприємства Полтавської обласної ради 
«Полтававодоканал» в 2025 році:

˗ посилити роботу з оновлення застарілого обладнання на енергозберігаюче;
˗ вжити заходів щодо захисту критично важливих об’єктів 

життєзабезпечення на території Полтавської області. 
3. Заслухати інформацію про проведену роботу на засіданні постійної 

комісії обласної ради з питань паливно-енергетичного комплексу та 
використання надр  у ІІІ кварталі 2025 року.

4. СЛУХАЛИ: Про заходи, вжиті комунальними підприємствами водо-, 
теплопостачання щодо енергозбереження та захисту критично важливих об’єктів 
життєзабезпечення на території Полтавської області у разі блекауту, припинення 
газопостачання або пошкодження таких об’єктів.
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Мартиненко Ю.А., заступник начальника управління житлово-

комунального господарства та енергетики – начальник відділу експлуатації 
систем життєзабезпечення, житлового фонду та благоустрою Департаменту 
будівництва, містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства 
та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації, проінформувала 
присутніх про заходи, вжиті для захисту критично важливих об’єктів 
життєзабезпечення на території Полтавської області у разі блекауту, припинення 
газопостачання або пошкодження таких об’єктів (інформація додається до 
матеріалів засідання).

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора Полтавського 
обласного комунального виробничого підприємства теплового господарства 
«Полтаватеплоенерго», повідомив про стан готовності підприємства у разі 
блекауту, припинення газопостачання або пошкодження таких об’єктів 
(інформація додається до матеріалів засідання).

Відповів на запитання Олексенка О.С.

Приймак Д.В., директор обласного комунального виробничого 
підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго», повідомив про стан 
готовності підприємства у разі блекауту, припинення газопостачання або 
пошкодження таких об’єктів (інформація додається до матеріалів засідання).

Відповів на запитання Олексенка О.С.

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора 
комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал», 
повідомив про стан готовності підприємства у разі блекауту, припинення 
газопостачання або пошкодження таких об’єктів (інформація додається до 
матеріалів засідання).

Відповів на запитання Олексенка О.С.

Олексенко С.О., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної 
комісії з проєктом рекомендацій, запропонував визначитися та проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Олексенко О.С. за Стасовський В.І. за
Савченко С.П. відсутній Стройний Р.В. відсутній
Смотрицька Л.О. за

ВИРІШИЛИ: інформацію заступника начальника управління житлово-
комунального господарства та енергетики – начальника відділу експлуатації 
систем життєзабезпечення, житлового фонду та благоустрою Департаменту 
будівництва, містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства 
та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації Мартиненко Ю.А., 
виконувача обов’язків генерального директора Полтавського обласного 
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комунального виробничого підприємства теплового господарства 
«Полтаватеплоенерго» Мізіка О.В., директора обласного комунального 
виробничого підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго» 
Приймака Д.В., виконувача обов’язків генерального директора комунального 
підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. 
взяти до відома.

5. СЛУХАЛИ: Про фінансово-господарський стан Полтавського обласного 
комунального виробничого підприємства теплового господарства 
«Полтаватеплоенерго».

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора Полтавського 
обласного комунального виробничого підприємства теплового господарства 
«Полтаватеплоенерго», повідомив про фінансово-господарський стан 
підприємства, звернув увагу на досягненнях та проблемах, які існують на 
підприємстві, розповів про плани розвитку та модернізації обладнання та 
теплових мереж підприємства на наступний рік (інформація додається до 
матеріалів засідання).

Наголосив, що внаслідок впровадження заходів з енергозбереження вдалося 
забезпечити економію енергоресурсів.

Відповів на запитання Олексенка О.С. та Смотрицької Л.О.

Олексенко С.О., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної 
комісії з проєктом рекомендацій, запропонував визначитися та проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Олексенко О.С. за Стасовський В.І. за
Савченко С.П. відсутній Стройний Р.В. відсутній
Смотрицька Л.О. за

ВИРІШИЛИ: інформацію виконувача обов’язків генерального директора 
Полтавського обласного комунального виробничого підприємства теплового 
господарства «Полтаватеплоенерго» Мізіка О.В взяти до відома.

6. СЛУХАЛИ: Про фінансово-господарський стан обласного комунального 
виробничого підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго».

Приймак Д.В., директор обласного комунального виробничого 
підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго», повідомив про 
фінансово-господарський стан підприємства, повідомив про досягнення та 
проблеми, які існують на підприємстві, розповів про плани розвитку та 
модернізацію обладнання та теплових мереж підприємства (інформація 
додається до матеріалів засідання).
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Наголосив, що проведена робота підприємством зі стягнення заборгованості 

за спожиті енергоносії, дала можливість зменшити дебіторську заборгованість, 
своєчасно розрахуватись з бюджетом по податках, зборах і обов’язкових 
платежах та виплаті заробітної плати працівникам.

Олексенко С.О., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної 
комісії з проєктом рекомендацій, запропонував визначитися та проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Олексенко О.С. за Стасовський В.І. за
Савченко С.П. відсутній Стройний Р.В. відсутній
Смотрицька Л.О. за

ВИРІШИЛИ: інформацію директора обласного комунального виробничого 
підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. взяти 
до відома. 

7. СЛУХАЛИ: Про фінансово-господарський стан комунального підприємства 
Полтавської обласної ради «Полтававодоканал».

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора 
комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал», 
повідомив про фінансово-господарський стан підприємства, звернув увагу на 
досягненнях та проблеми, які існують на підприємстві, розповів про плани 
розвитку, модернізації обладнання, мереж водопостачання та водовідведення 
(інформація додається до матеріалів засідання).

Наголосив, що, незважаючи на роботу підприємства у надзвичайно 
складних фінансово-економічних умовах господарювання, всі його структурні 
підрозділи забезпечені необхідними матеріально-технічними ресурсами та 
працюють у штатному режимі, що сприяє цілодобовому наданню якісних послуг 
з водопостачання та водовідведення.

Олексенко С.О., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної 
комісії з проєктом рекомендацій, запропонував визначитися та проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Олексенко О.С. за Стасовський В.І. за
Савченко С.П. відсутній Стройний Р.В. відсутній
Смотрицька Л.О. за

ВИРІШИЛИ: інформацію виконувача обов’язків генерального директора 
комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал» 
Заставського Ю.Г. взяти до відома. 
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8. СЛУХАЛИ: Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань 
паливно-енергетичного комплексу та використання надр на 2025 рік.

Олексенко О.С., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 
плану роботи постійної комісії обласної ради з питань паливно-енергетичного 
комплексу та використання надр на 2025 рік та запропонував затвердити план 
роботи постійної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Олексенко О.С. за Стасовський В.І. за
Савченко С.П. відсутній Стройний Р.В. відсутній
Смотрицька Л.О. за

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань 
паливно-енергетичного комплексу та використання надр на 2025 рік.

9. Різне.

У різному виступів не було.

Голова постійної комісії Олександр ОЛЕКСЕНКО

Секретар постійної комісії Василь СТАСОВСЬКИЙ


